

國立暨南國際大學防疫措施
NCNU Pandemic Prevention Measure

2022.4.19

80人(含)以上大班課程自111年4月21日(四)起至4月30日(六)改為遠距教學，視疫情變化再進行滾動式修正。

Updated Pandemic Response to the Courses over 80 Students from April 21 to April 30.

為因應嚴重特殊傳染性肺炎疫情的發展，降低師生感染的風險，本校修課人數80人(含)以上課程，自4月21日(四)起至4月30日(六)改為遠距教學，79人以下之課程則維持實體上課，請所有師生依據以下措施配合辦理，相關因應措施將配合中央疫情指揮中心宣布而機動調整。

In response to the current epidemic situation, courses with enrollment of 80 students or above shall be switched to distance teaching from Thursday, April 21 to Saturday, April 30, 2022. Courses with less than 79 students will maintain taught in person.

All instructors and students are required to be in accordance with the ensuing measures; please also note that, these measures are subject to change in tallying with the latest announcement of the CECC:

一、80人(含)以上大班課程：

1. 自4月21日(四)起至4月30日(六)改為遠距教學。
2. 實施遠距教學時，為確保學生學習成效，須注意學生線上出席狀況、觀課與討論、評量方式等各面向情形；並保留線上教學相關紀錄，作為教育部稽核查考之依據。

◎Courses with enrollment of 80 students or above:

1. The Course shall be switched to distance teaching from Thursday, April 21 to Saturday, April 30, 2022.
2. When implementing distance teaching, in order to ensure the effectiveness of students' learning, attention must be paid to students' online attendance, class observation and discussion, evaluation methods, etc.; and records related to online teaching shall be kept as the basis for the Ministry of Education's audit and examination.

二、79人以下之課程：

1. 採實體上課方式。
2. 教室上課人數不得超過80人，師生應全程佩戴口罩且落實手部消毒，上課期間禁止飲食。
3. 請任課老師確實掌握每次上課出席人員，以便後續疫調。
4. 保持室內通風良好，教室及學習場域環境室內使用冷氣或中央空調時，教室

門可關閉且應於教室對角開啟窗戶；室內無空調時，教室可增設抽風扇（壁扇）與立扇並適當擺放。

◎Courses with less than 79 students:

1. The course will teach in person.
2. The number of students in the classroom shall not exceed 80, teachers and students should wear masks at all times and implement hand disinfection, eating and drinking shall be prohibited throughout the classroom.
3. The classroom roll call shall be implemented.
4. Classrooms should be ventilated well and cleaned regularly.

三、課堂上若有因疫情無法入境或因隔離或為相關接觸者無法上課或參加考試之學生，請授課老師務必錄製數位課程，以同步或非同步方式提供學生學習，俾利學生學習不間斷；另成績評定方式，建請授課老師依課程性質，採取補考或其他彈性補救措施處理，以確保受疫情影響學生之學習權益。

◎If there are students who are unable to go through immigration due to the epidemic, or unable to attend the class or take exams due to isolation, instructors are required to record digital courses and provide students with learning in either synchronous or asynchronous methods to ensure that there is no interruption in students' learning; instructors are also recommended to adopt make-up exams or other flexible remedial measures, based on the essence of the course, to ensure that students' learning rights can be kept intact without being affected by the epidemic.

四、諮詢管道

1. **Moodle BigBlueButton:** 計網中心系統組簡文章組長（校內分機 4030）
2. **學校網路：**計網中心網路組（校內分機 4041 -4048）
3. **教務處課務組何慶興專任助理**（校內分機 2222）

◎For more detail

1. Moodle BigBlueButton: Chief Jian (System Section of Computer and Network Center) (extension:4030)
2. School network: Network Section of Computer and Network Center (extension:4041-4048)
3. Curriculum: Assistant He (Curriculum Section of Office of Academic Affairs) (extension:2222)